

## Referat fra bestyrelsesmøde i grundejerforeningen Valby Vænge

Torsdag den 10. april 2024 kl. 20.00 hos Dorte, Mansasvej 1

### Deltagere:

Peter Strande Mortensen, Lisbeth Bøttcher, Klaus Aagaard Lange, Jesper Brok Hansen og Dorte Bloch Olsen,

Afbud: Gudrun Jona Jónsdóttir

Referent: Dorte

---

### 1. Kort præsentation af bestyrelsens medlemmer

*De tilstedeværende præsenterede sig.*

### 2. Overlevering af kassererposten fra Anna til Jesper

Status for overlevering mellem Anna og Jesper samt banken

Status for forbrug

Medlemskartotek

*Jesper har fået overdraget kassereropgaverne fra Anna og regner med at have bankadgang snarest.*

*Vores forbrug er meget begrænset, så budgettet overholdes.*

*Jesper vil udarbejde en opgørelse over betalende medlemmer pr. 1.6., som er frist for rettidig indbetaling til grundejerforeningen. Dorte vil herefter udarbejde et brev, som Klaus og Dorte går på rundtur med. Nye beboere vil samtidig få tilbudt vores bog gratis (som vanligt).*

*Jesper vil undersøge mulighederne for forskellige former for indbetaling med fordele og ulemper, så vi kan drøfte det på det næste bestyrelsesmøde.*

### 3. Medlemsmøde om den bevarende lokalplan 420 for VV

Punkt fra generalforsamlingen den 14.03.24.

Planlægning herunder dato, placering og aftaler med Jørn, Søren og Tine

Forslag om trykning af den samlede lokalplan 420 inklusiv bilag i et antal eksemplarer til deltagerne på mødet

*Dorte spørger Jørn, Søren og Tine, om de vil være oplægsholdere til et møde den 22. eller den 30. maj kl. 19.30. Dorte booker lokale i Kulturhuset.*

*Vi får trykt lokalplan 420 med alle bilag, så alle der deltager i mødet, kan få den udleveret på tryk.*

*Der serveres sodavand på mødet, som forventes at tage 1 til 1,5 time.*

4. Trafiksituationen i VV og nærmeste omegn

Indsamling af kommentarer og oplysninger fra VV. Dorte har skrevet ud på Facebook. Vi gennemgår kommentarer og supplerer med bestyrelsens egne observationer.

Ulovlige indkørsler på Saxtorphsvej. Peter, Janne og Dorte indsamler data i april måned til brug for henvendelse til politiet og kommunen.

Møde med bestyrelsesrepræsentanter for de fire grundejerforeninger den 15. april hos Dorte. Hvem deltager?

*Der blev indføjet et par kommentarer til opsamlingen.*

*Politiet har været forbi på Saxtorphsvej den 8. og 9. april begge gange om morgenen og givet 10 og 2 bøder.*

*Jesper deltager sammen med Dorte i mødet med de andre grundejerforeninger.*

5. Vores Valby Vængebog

På generalforsamlingen var der forslag om at nedsætte prisen for vores bog.

Vi skal træffe beslutning om den fremtidige pris

*Det blev besluttet at nedsætte prisen til 100 kr. Nye beboere modtager fortsat et eksemplar gratis.*

6. Vores fællesskab

Opsamling fra debatten på generalforsamlingen

Forslag fra generalforsamling om "godt naboskabs pris"

*Bestyrelsen drøftede forslaget fra generalforsamlingen. Klaus er ansvarlig for "det gode naboskabs pris". Den vil blive uddelt til vores efterårsfest (tidligere æblefest).*

*Medlemmerne vil blive bedt om at indstille medlemmer, som kan få prisen.*

7. Kommunikation i Valby Vænge

På generalforsamlingen blev vi opfordret til at finde en anden/ekstra måde at sende informationer ud til medlemmerne i VV, for eksempel ved en ordning via mails.

Det skal vi drøfte.

Derudover skal vi drøfte, hvem der kan deltage i vores Facebookgruppe og komme ind på vores hjemmeside.

*Dorte drøfter muligheder for at kunne abonnere på nyhedsbreve via hjemmesiden med Frank.*

8. Vedtægtsudvalget

Igangsættelse af arbejdet.

Eventuelle opmærksomhedspunkter til brug for arbejdet

*Klaus igangsætter arbejdet, der skal være færdigt til den næste generalforsamling i 2025.*

9. Fastlæggelse af møder for det kommende år

Mandag den 26. august 2024

Tirsdag den 19. november 2024

Onsdag den 5. februar 2025

Torsdag den 20. marts 2025 generalforsamling

*Datoerne blev godkendt. Dorte booker bestyrelsens medlemmer.*

10. Eventuelt

*Peter orienterede om, at han har talt med Morten. Han og Tine ønsker ikke, at der bliver opsat en bimåler.*